



Helen Wang 王怡倩

Partner 合伙人

D 直线 +65 6911 8083

E 电邮 helen.wang@careyolsen.com

Helen is a partner in our litigation, insolvency and restructuring practice in Singapore. Helen specialises in complex commercial litigation, shareholder disputes, fraud and investigatory cases and insolvency and restructuring matters. She is fluent in English, Cantonese and Mandarin.

Helen has extensive experiences advising clients on cross-border litigation and handling high value disputes, covering a broad range of sectors, including banking and financial services, energy and resources, insurance and high net-worth individuals.

Helen has been listed as a Rising Star in The Legal 500 Asia 2023 Guide.

Career

Before moving offshore, Helen trained and qualified as a litigator of a magic circle firm and practised there for over a decade. Helen had worked in Hong Kong, Singapore and London office of Clifford Chance, advising on various complex and high profile disputes and regulatory investigations.

Helen holds a first class honours law degree awarded by The University of Hong Kong and Bachelor of Civil Law awarded by University of Oxford. She is admitted in Hong Kong (also as a solicitor advocate) and England & Wales. She is also admitted as a solicitor of the Eastern Caribbean Supreme Court (British Virgin Islands) and a registered Bermuda practitioner.

王怡倩律师现任凯瑞奥信争议解决和诉讼业务的合伙人。她擅长处理复杂的商业诉讼、股东争议、欺诈调查以及破产重组事宜。王律师掌握流利的英文、粤语和普通话。

王律师在为客户提供跨境诉讼咨询和处理高价值的争议方面拥有丰富的经验，她的客户来自不同行业领域，包括银行与金融服务、能源与资源、保险和高净值人士等。

王律师的执业实力倍受认可，并获选为《法律500强》（The Legal 500）2023年度亚太地区“后起之秀（Rising Stars）”之一。



LOCATION 地点

- / Singapore
新加坡



LAWS PRACTISED 执业法律

- / Bermuda
百慕大群岛
- / British Virgin Islands
英属维尔京群岛
- / Cayman Islands
开曼群岛



ADVISES ON 执业专长

- / Dispute Resolution and Litigation
争议解决与诉讼
- / Family Office
家族办公室
- / Private Client
私人客户
- / Restructuring and Insolvency
重组与破产
- / Trusts and Private Wealth
信托与私人财富



CONNECT 连接

OFFSHORE LAW SPECIALISTS 离岸法律专业机构

在加入离岸法律业界之前，王律师在一家英国“Magic Circle”顶尖律所接受过培训、取得诉讼律师资格并执业超过十年。王律师曾就职于高伟绅律师事务所(Clifford Chance)的香港、新加坡及伦敦办公室，就各类复杂且备受关注的争议和监管调查提供法律意见。

王律师持有香港大学的法学一等荣誉学位，和牛津大学“Bachelor of Civil Law”的硕士学位。她在香港以及英格兰和威尔士都持有律师资格。她也同时持有英属维尔京群岛以及百慕大群岛执业律师资格。



CONNECT 连接